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رئیس جهاد کشاورزی فارس:

ایجاد و بسترسازی شبکه شرکت های دانش بنیان تا سال ۱۴۰۴
رئیس سازمان جهاد کشاورزی استان فارس گفت: باید در راستای سند چشم انداز افق ۱۴۰۴ یک شبکه از شرکتهای دانش بنیان داشته باشیم تا بتوانیم

بر اساس آن یک استعداد آفرینی را انجام دهیم.

به گزارش خبرنگاران گروه جامعه گزارش خبر، مجتبی دهقان پور در آئین گشایش دفتر این سازمان در پارک علم و فناوری این استان تصریح کرد: ما در
بحث کشاورزی دانش بنیان به دنبال چند مورد هستیم که اولین آن افزایش ضریب نفوذ دانش در کشاورزی است.

این مقام مسئول با بیان اینکه افزایش رقابتپذیری در بخش کشاورزی دومین موردی است که از کشاورزی دانش بنیان انتظار می رود، اظهار کرد: در
نهایت باید ارزش افزوده محصولات  این بخش ارتقا پیدا کند.

دهقان پور با اشاره به اینکه از طریق کشاورزی دانش بنیان باید بتوانیم معیشت بهره برداران را ارتقا دهیم، ابراز کرد: به این منظور باید بهرهوری در
بخش کشاورزی استان فارس ارتقا پیدا کند.

رئیس سازمان جهاد کشاورزی استان فارس با تاکید بر اینکه از طریق شرکت های دانشبنیان اشتغالزایی می تواند محقق شود، اضافه کرد: در رابطه با
ساز و کارهای همکاری و مشارکتی که با شرکت های دانش بنیان باید داشته باشیم معتقد هستیم که متناسب با اینکه به کجا می خواهیم برسیم باید

فعالیت هایی مشخص کرد که آن را تعیین کرده ایم.
او به موضوع شعار سال جدید "تولید؛ دانشبنیان، اشتغال آفرین" نیز اشاره کرد و افزود: ما پیش تر یک کاری انجام داده ایم؛ دفتر ارتباط با مراکز علمی

را تاسیس کردیم که این دفتر در چارت سازمانی ما وجود نداشت.
به گفته وی؛ سازو کارهایی که برای این دفتر در نظر گرفته شده این است که بتواند با دانشگاه شیراز به عنوان یکی از قطب های علمی کشور و دانشکده

های کشاورزی ارتباط برقرار کند تا از این ظرفیت های علمی بهره مند شویم.
دهقان پور با اشاره به اینکه پایان نامه های متعددی در دوره های مختلف بالاخص دکتری تهیه و انتشار می یابد، بیان کرد: این ظرفیت خوبی هست

که ما نیازهای علمی و پژوهشی را مشخص کنیم و آن را با مشارکت به سرانجام برسانیم.
رئیس سازمان جهاد کشاورزی استان فارس تشریح کرد: ما می توانیم از دفتر مذکور برای یکی از اهداف اصلی یعنی افزایش نفوذ دانش در واحدهای

تولیدی نیز استفاده کنیم و آن را ارتقاء دهیم.
او افزود: حوزه های تولیدی در بخش کشاورزی بسیار وسیع است؛ می توانیم نیازهای تحقیقاتی و پژوهشی را مشخص کنیم و این را در اختیار مجموعه
پژوهشگران در بخش کشاورزی استان و حتی کشور قرار دهیم و از این فرصت استفاده کنیم.وی با بیان اینکه در حوزه تولیدات گیاهی به تولید بذور
اصلاح نژادی که به انواع بیماری ها و تنش های محیطی مقام باشد نیاز داریم، افزود: این موارد باید توسط شرکت های دانش بنیان در استان فارس
بومی سازی شوند. دهقان پور با اشاره به اینکه کشاورزی باید مبتنی بر آمایش سرزمین باشد، اظهار کرد: یکی از مشکلات اساسی که ما در بخش
کشاورزی با آن مواجه هستیم بحث زوال مرکبات است که تا امروز نتوانستیم برای این مشکل راه حلی پیدا کنیم.به گفته او؛ در حال حاضر بسیاری از
باغ های مرکبات در جنوب استان فارس متاثر از همین حادثه دارد تحت تاثیر قرار می گیرد؛ نهاده های کشاورزی که تولید می شود باید متناسب با این
شرایط سرزمینی ما باشد. او گفت: ما این آمادگی را داریم تا با همکاری شرکت های دانش بنیان این مسائل را متناسب با اقلیم های چهارفصلی که در

استان فارس وجود دارد بومی سازی کنیم.
رئیس سازمان جهاد کشاورزی استان فارس حوزه های حفظ نباتات، هوشمند سازی کشاورزی، بهبود سلامت محصولات کشاورزی، دام و طیور و
مکانیزاسیون کشاورزی را از جمله موضوع های مختلف دانست که شرکت های دانش بنیان می توانند در آن ورود و به بخش کشاورزی کمک کنند.آئین
افتتاح دفتر سازمان جهاد کشاورزی استان فارس در پارک علم و فناوری این استان با حضور محمد هادی ایمانیه استاندار فارس، جعفر قادری و روح اله
نجابت دو تن از نمایندگان مردم شهرستان شیراز در مجلس شورای اسلامی، امین رضا ذوالقدر رئیس پارک علم و فناوری فارس و جمعی از مدیران و

معاونین استانی و پژوهشگران پنجشنبه یازدهم فروردین ماه برگزار شد.
رئیس سازمان جهاد کشاورزی استان فارس گفت: باید در راستای سند چشم انداز افق ۱۴۰۴ یک شبکه از شرکتهای دانش بنیان داشته باشیم تا بتوانیم

بر اساس آن یک استعداد آفرینی را انجام دهیم.
به گزارش روابط عمومی سازمان جهاد کشاورزی استان فارس، مجتبی دهقان پور در آئین گشایش دفتر این سازمان در پارک علم و فناوری این استان

تصریح کرد: ما در بحث کشاورزی دانش بنیان به دنبال چند مورد هستیم که اولین آن افزایش ضریب نفوذ دانش در کشاورزی است.
این مقام مسئول با بیان اینکه افزایش رقابتپذیری در بخش کشاورزی دومین موردی است که از کشاورزی دانش بنیان انتظار می رود، اظهار کرد: در

نهایت باید ارزش افزوده محصولات  این بخش ارتقا پیدا کند.
دهقان پور با اشاره به اینکه از طریق کشاورزی دانش بنیان باید بتوانیم معیشت بهره برداران را ارتقا دهیم، ابراز کرد: به این منظور باید بهرهوری در

بخش کشاورزی استان فارس ارتقا پیدا کند.
رئیس سازمان جهاد کشاورزی استان فارس با تاکید بر اینکه از طریق شرکت های دانشبنیان اشتغالزایی می تواند محقق شود، اضافه کرد: در رابطه با
ساز و کارهای همکاری و مشارکتی که با شرکت های دانش بنیان باید داشته باشیم معتقد هستیم که متناسب با اینکه به کجا می خواهیم برسیم باید

فعالیت هایی مشخص کرد که آن را تعیین کرده ایم.
او به موضوع شعار سال جدید "تولید؛ دانشبنیان، اشتغال آفرین" نیز اشاره کرد و افزود: ما پیش تر یک کاری انجام داده ایم؛ دفتر ارتباط با مراکز علمی

را تاسیس کردیم که این دفتر در چارت سازمانی ما وجود نداشت.
به گفته وی؛ سازو کارهایی که برای این دفتر در نظر گرفته شده این است که بتواند با دانشگاه شیراز به عنوان یکی از قطب های علمی کشور و دانشکده

های کشاورزی ارتباط برقرار کند تا از این ظرفیت های علمی بهره مند شویم.
دهقان پور با اشاره به اینکه پایان نامه های متعددی در دوره های مختلف بالاخص دکتری تهیه و انتشار می یابد، بیان کرد: این ظرفیت خوبی هست



که ما نیازهای علمی و پژوهشی را مشخص کنیم و آن را با مشارکت به سرانجام برسانیم.
رئیس سازمان جهاد کشاورزی استان فارس تشریح کرد: ما می توانیم از دفتر مذکور برای یکی از اهداف اصلی یعنی افزایش نفوذ دانش در واحدهای

تولیدی نیز استفاده کنیم و آن را ارتقاء دهیم.
او افزود: حوزه های تولیدی در بخش کشاورزی بسیار وسیع است؛ می توانیم نیازهای تحقیقاتی و پژوهشی را مشخص کنیم و این را در اختیار مجموعه

پژوهشگران در بخش کشاورزی استان و حتی کشور قرار دهیم و از این فرصت استفاده کنیم.
وی با بیان اینکه در حوزه تولیدات گیاهی به تولید بذور اصلاح نژادی که به انواع بیماری ها و تنش های محیطی مقام باشد نیاز داریم، افزود: این موارد

باید توسط شرکت های دانش بنیان در استان فارس بومی سازی شوند.
دهقان پور با اشاره به اینکه کشاورزی باید مبتنی بر آمایش سرزمین باشد، اظهار کرد: یکی از مشکلات اساسی که ما در بخش کشاورزی با آن مواجه

هستیم بحث زوال مرکبات است که تا امروز نتوانستیم برای این مشکل راه حلی پیدا کنیم.
به گفته او؛ در حال حاضر بسیاری از باغ های مرکبات در جنوب استان فارس متاثر از همین حادثه دارد تحت تاثیر قرار می گیرد؛ نهاده های کشاورزی که

تولید می شود باید متناسب با این شرایط سرزمینی ما باشد.
او گفت: ما این آمادگی را داریم تا با همکاری شرکت های دانش بنیان این مسائل را متناسب با اقلیم های چهارفصلی که در استان فارس وجود دارد

بومی سازی کنیم.
رئیس سازمان جهاد کشاورزی استان فارس حوزه های حفظ نباتات، هوشمند سازی کشاورزی، بهبود سلامت محصولات کشاورزی، دام و طیور و
مکانیزاسیون کشاورزی را از جمله موضوع های مختلف دانست که شرکت های دانش بنیان می توانند در آن ورود و به بخش کشاورزی کمک کنند.
آئین افتتاح دفتر سازمان جهاد کشاورزی استان فارس در پارک علم و فناوری این استان با حضور محمد هادی ایمانیه استاندار فارس، جعفر قادری و
روح اله نجابت دو تن از نمایندگان مردم شهرستان شیراز در مجلس شورای اسلامی، امین رضا ذوالقدر رئیس پارک علم و فناوری فارس و جمعی از

مدیران و معاونین استانی و پژوهشگران پنجشنبه یازدهم فروردین ماه برگزار شد.


